
     Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 5/2024 

Datum a místo konání:   14. 11. 2024, Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda OV 

 Martin Blažek, člen OV  

 Ing. Pavlína Bůžková, členka OV 

 Jana Holíková, člen OV 

 Mgr. Kateřina Vašáková, MBA, členka OV 

 Jana Nosková, sekretář 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ, Hobby minimum 

4. Ekonomika oblasti 

5. OCM, SCM 

6. SJL 

7. OM, MČR 

8. Bod Sazebníku ČJF, dokumenty, řády, pravidla, vzdělávání, jednání VV a Rady 

9. Výkonnostní odznaky ČJF 

10.  Obnovení členství subjektu v ČJF 

11.  Galavečer, Konference 

12. Další jednání OV 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 finanční podpora po povodni areálu JK Obora Poděbrady, předáno k řešení VV 

ČJF 

 termíny HJM Mělník 10. 9., 8. 10., 29. 10. a 26. 11. 2024, z toho byly per rollam 

zrušeny termíny 10. 9., 8. 10. a 29. 10. z důvodu nulového počtu přihlášených 

 udělení licence na velké koně – drezura pro J. Perníčka (J116V). Požadované 

výsledky doloženy 

 pořádání semináře (refreshingu) pro instruktory ČJF v termínu konání 16. 11. 

2024, místo konání Ptýrov 

 rozšíření ZZVJ Mělník v termínu 27. 11. 2024 o disciplínu vytrvalost 

 přihlášky do SCM 2025 pro: K. Gutová (drezura + skoky), A. M. Appeltová 

(drezura), N. Feherová (drezura), L. Musilová (drezura), J. Perníček (drezura + 

pony drezura + pony skoky), Jasmína Vášáryová (drezura), Johana Vášáryová 

(drezura), T. Zeusová (drezura), A. Janečková (pony drezura + všestrannost), R. 

Řeháková (pony drezura), A. Sixtová (pony drezura), N. Halendová (pony 



drezura), A. Hochmanová (pony skoky), A. Martínková (skoky), L. Mikešová 

(skoky), L. Z. Procházka (skoky), K. Šmejkalová (skoky), N. Szieklíková (skoky), K. 

Weishauplová (skoky), A. Hithová (všestrannost), D. Semerádová (všestrannost), 

T. Semerádová (všestrannost) 

 

2. Vzdělávání 

OV jednal o průběhu refreshingu Instruktorů (cvičitelů), který je naplánován v termínu 16. 

11. 2024 pod vedením Mariany Broucher. Místo konání – Ptýrov.  

OV plánuje další termín refreshingu pro instruktory (všeobecné), a to v rámci OCM pod 

vedením K. Vašákové. Předběžný termín a místo konání – 1. 2. 2025 Královice. 

K. Vašáková ověří stav úprav Dokumentu vzdělávání – OV navrhuje zrevidovat systém 

vzdělávání stavitelů parkuru (v obdobný systém jako v minulosti), aktualizovat seznam 

školitelů včetně specializace, zdůrazňuje nutnost dopracování JISu dle nových úprav a 

dopracovat vzdělávací modul. 

Sekretářka oblasti je OV pověřena ke zjištění stavu (potřeby) konání refreshingů pro 

jednotlivé funkcionáře ČJF. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

3. ZZVJ – termíny 2024, schválené OV: 

 26. 11. Mělník (HJM) – návrh na zrušení, 0 přihlášených 

 27. 11. Mělník (ZZVJ) – hl. komisař M. Moudrý, komisaři I. Matoušková, Ing. P. 

Bůžková, náhr. I. Hůlková 

 4. 12. Heroutice (ZZVJ) – hl. komisař J. Nosková, komisaři J. Holíková, K. 

Vašáková, náhr. J. Perníčková 

 11. 12. Heroutice (HJM) – komisaři J. Perníčková, J. Ferenc Perníčková 

 

Sekretářka oblasti zpracovala přehledy počtů osob, které se do data jednání OV účastnily 

ZZVJ ve Středočeské oblasti (277) a zkoušek HJM (19). 

 

HLASOVÁNÍ: Pro - 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

4. Ekonomika 

Došlo k aktualizaci zaúčtování chybějících dokladů, po kontrole a přeúčtování některých 

položek P. Bůžková zašle ve formě tabulky čerpání rozpočtu 2024 oblasti. 

Bylo schválena objednávka trofejí pro vyhodnocení na Galavečeru, dále dokoupení triček a 

podsedlových deček oblasti. Současně bude ověřeno, zda jsou aktuálně zaúčtované faktury 

kompletní. Garant disciplíny spřežení doloží plán čerpání zbytku financí pro disciplínu. 

K dni konání jednání jsou příjmu v JISu za oblast 5.430.190 Kč, ČJF celkově 28 mil. 

Připravuje se rozpočet oblasti pro rok 2025, čeká se prioritně na dodání hodnot pro jeho 

příjmovou stranu na základě schválené směrnice. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 



5. OCM, SCM 

 

OV jednal o možné podpoře Středočeských dětí a juniorů ještě v roce 2024 včetně plánu 

možných aktivit pro začátek roku 2025. 

 

Sekretářka oblasti zpracovala přehledy počtů osob, které se do data jednání OV účastnily 

OCM (107) při 24 dnech konání OCM v naší oblasti. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

6. SJL, závody v oblasti 

OV odsouhlasil podporu malým středočeským pořadatelům ve sportovní sezoně 2025, kdy 

návrh zpracovala J. Holíková a OV se bude daným tématům věnovat na svém dalším jednání, 

týká se: podpory malých středočeských pořadatelů, podpora pořadatelů SJL, podpora 

začínajících rozhodčí. Vše bude záviset na rozpočtu oblasti 2025. 

Sekretářka oblasti seznámila OV s odstoupením V. Bělinové z pozice garanta disciplíny 

drezura. P. Bůžková navrhuje jmenování K. Hlavové a je OV pověřena jejím oslovením. 

SJL proběhne bez zásadních změn i v roce 2025, OV připravuje pravidla. 

Stylovka proběhne i v roce 2025, K. Vašáková je pověřena připravením podkladů pro konání 

tohoto seriálu. 

NP předběžně proběhne na konci srpna 2025 v areálu v Suché u Litomyšle po MČR pony 

2025. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

7. OM, MČR 

 

OV předběžně jednal o možných vedoucích ekip na MČR 2025 v jednotlivých disciplínách – 

P. Adam – skoky senioři, K. Vašáková – pony, skoky děti a junioři, H. Vášáryová (drezura), J. 

Abík aj. Štván – všestrannost, J. Ziegler – spřežení). 

 

Mgr. Kateřina Vašáková, MBA znovu přednesla OV podnět ohledně výše výher na MČR pony 

– bylo by vhodné, aby vítěz kategorie výhrou pokryl alespoň náklady. Podnět bude zaslán 

VV. P. Bůžková doplnila o návrh rozšířit podnět na všechny kategorie a disciplíny. 

 

OV jednal o vybavení další disciplíny triky Litex – odhlasována disciplína skoky děti a junioři 

a všestrannost. 

 

OV dále jednal o termínech a místech konání jednotlivých OM 2025. Příští jednání OV dojde 

k aktualizaci STP pro příští sezonu. 

 

Předseda oblasti zopakoval nutnost oživení funkce TD při závodech. 

 



HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0  

 

8. Jednání VV, Rady, dokumenty a legislativa  

 

Dne 3.12. je plánováno jednání Rady ČJF, OV zaslal náměty k programu jednání, a aktuálně 

jsou projednávány náměty pro KRK.  

OV zásadně nesouhlasí s rozhodnutím ČJF o zrušení ME dětí, juniorů a mladých jezdců, 

které se mělo pořádat v roce 2025 ve Zduchovicích a upozorňuje, že dosud nebyl uveřejněn 

způsob a výsledek hlasování vedoucímu k tomuto rozhodnutí, potažmo ani nevyvratitelné 

jasné důvody. 

OV dále konstatuje, že v zápisy VV v poslední době neobsahují informace o výjezdech na 

zahraniční jednání. 

 

Dále bylo jednáno o podnětech k úpravám pravidel – agendou pověřen M. Blažek. 

 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

9. OV schvaluje udělení výkonnostních odznaků ČJF na základě doložené výkonnosti pro: 

 H. Gedeonovou (A1784), bronzový drezura 

 Z. Alferyovou (B2967), bronzový drezura 

 L. Křížovou (J11VY), pony 

 L. Z. Procházku (J0MIX), bronzový skoky 

 K. Poštovou (B3090), bronzový skoky 

 L. Hučkovou (B1517), bronzový skoky 

 N. Hučkovou (J0VUR), bronzový skoky 

 Š. Štvánovou (C1159), bronzový všestrannost 

 K. Skálovou (B3641), stříbrný skoky 

 V. Vackovou (B3327), stříbrný skoky 

 

Agendou je pověřena sekretářka oblasti. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

10.  Sekretářka oblasti seznámila OV s žádostí neaktivního subjektu Farma Dražka o jeho přijetí 

do oblasti B v roce 2025, zaslanou emailem sekretářce dne 1. 11. 2024 a tuto žádost 

jednoznačně zamítl.  

Sdělením tohoto rozhodnutí žadatelce je pověřena sekretářka oblasti. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 



11.  OV jednal o přípravě a plánovaných termínech, a to Galavečera oblasti (22. 2. 2025, Kolín), 

kdy si odsouhlasil moderátora a přibližný průběh vyhodnocení. 

 

Další plánovaný termín je Konference oblasti, jejíž termín je plánován na 7. 3. 2025 od 17:00 

hodin v aule Spartakiádního stadionu na Strahově. Ověřením termínu je pověřena 

sekretářka oblasti. 

 

12.  Další jednání OV se bude konat 12. 12. 2024 od 10:00 hodin v Kladně. Sekretářka oblasti je 

pověřena pozváním bývalých členů OV a bývalé sekretářky E. Kuškové. 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


